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PROTOKÓŁ nr 28/21 
 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej 
odbytego w dniu 22 luty 2021 r. w formie zdalnej  
pod przewodnictwem Pana Mariusza Owczarka 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
 

1. Dydyna Franciszek – zastępca przewodniczącego  
2. Dziuba-Marzec Anna 
3. Gęsiak Andrzej 
4. Kaftan Sławomir 
5. Kaja Robert 
6. Owczarek Mariusz - przewodniczący 
7. Radowski Piotr 
8. Jarosław Rozmarynowski  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
 
Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1. Joanna Skotnicka-Fiuk – Zastępca Burmistrza Wielunia; 
2. Michał Janik – Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego.  

 
Porządek obrad: 

1.  Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 27/21 z poprzedniego posiedzenia.   

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Sołectwie Gaszyn. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 10 przy ul. Stodolnianej 35/6 w Wieluniu. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 9 przy ul. Warszawskiej 29 w Wieluniu.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (działka nr 4/2, 6/18, 

19/4).  

7. Zaopiniowanie sprawozdania z działalności komisji za 2020 rok. 

8. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu. 
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Punkt 1 
 

Otwarcie posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek dokonał otwarcia posiedzenia. Następnie sprawdził 
obecność członków komisji poprzez imienne odczytanie ich nazwisk. Stwierdził prawomocność 
obrad (na stan 8 członków, obecnych 8).  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 

Punkt 2 
 

Informacja o sporządzonym protokole nr 27/21 z poprzedniego posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi do protokołów? Nikt 
się nie zgłosił.  
 
Komisja przyjęła informację o sporządzonym protokole nr 27/21.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  

Punkt 3 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Sołectwie Gaszyn zał. nr 3.  
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił.  
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w 
sprawie nadania nazwy ulicy w Sołectwie Gaszyn, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od 
głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja przy (8 głosach ,,za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  
Opinia nr 329/28/21 stanowi zał. nr 4. 

Punkt 4 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
lokalowej nr 10 przy ul. Stodolnianej 35/6 w Wieluniu zał. nr 5. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił.  
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej nr 10 przy ul. Stodolnianej 
35/6 w Wieluniu, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 
radnych. Komisja przy (8 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. 
sprawie.  
Opinia nr 330/28/21 stanowi zał. nr 6. 

Punkt 5 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
lokalowej nr 9 przy ul. Warszawskiej 29 w Wieluniu zał. nr 7. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił.  
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Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej nr 9 przy ul. Warszawskiej 29 
w Wieluniu, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu udział wzięło 8 
radnych. Komisja przy (8 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. 
sprawie.  
Opinia nr 331/28/21 stanowi zał. nr 8. 

Punkt 6 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (działka nr 4/2, 6/18, 
19/4) zał. nr 9. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił.  
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w 
sprawie zawarcia umów dzierżawy, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W 
głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w ww. sprawie.  
Opinia nr 332/28/21 stanowi zał. nr 10. 

Punkt 7 
 
Zaopiniowanie sprawozdania z działalności komisji za 2020 rok zał. nr 11. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie zgłosił.  
Zarządził następnie głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania z 
działalności komisji za 2020 rok, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? W głosowaniu 
udział wzięło 8 radnych. Komisja (przy 8 głosach ,,za”) pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w ww. sprawie.  
Opinia nr 333/28/21 stanowi zał. nr 12. 

Punkt 8 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos?  
 
Radny Piotr Radowski powiedział, że w związku z tym, iż jest to posiedzenie Komisji 
Budżetowo-Gospodarczej chciał zadać pytanie dotyczące realizacji budżetu Gminy Wieluń. 
Zapytał, jak w tej chwili przebiega realizacja budżetu tzn. czy realizowane są zadania 
inwestycyjne? Poprosił o podanie informacji ogólnej -  ile już zostało przetargów ogłoszonych, 
ile w tej chwili jest już przygotowanych, ponieważ jest to dobry czas na ogłaszanie przetargów. 
Zapytał następnie o budowę oświetlenia ulicznego na ul. Myśliwskiej - czy to jest już gotowe 
do realizacji czy przygotowywane są dokumenty – na jakim jest to etapie?  
 
Radna Anna Dziuba-Marzec powiedziała, że chciała zadać pytanie w związku z otrzymanym 
pismem w sprawie podatku od nieruchomości – tam było złożonych 10 wniosków, a 
rozpatrzone zostały tylko dwa. Wspomniała również o piśmie PKS, mówiąc że patrząc na 
kwotę nie wydaje jej się, aby to dotyczyło PKS-u. Poprosiła o udzielenie odpowiedzi na pytanie 
– co z resztą wniosków?  
 
Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk odpowiedziała, że informację o 
wszystkich przetargach, które zostały rozstrzygnięte są zawarte w informacji burmistrza, którą 
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Państwo otrzymali, jeżeli chodzi o szczegółowe pytania dotyczące inwestycji to Pan naczelnik 
wypowie się w tej sprawie, a w temacie podatków Pan naczelnik Menc na kolejnych komisjach 
udzieli szczegółowych informacji.  
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nikt się nie 
zgłosił.   
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 

Punkt 9 
Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Mariusz Owczarek zamknął 28 posiedzenie Komisji Budżetowo- 

Gospodarczej.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:                         Przewodniczący Komisji 

Monika Kowalska           Mariusz Owczarek 


